Certificate No: XXIXXXXX

Veterinary Health Certificate for the export of milk and milk products including infant
formula products to Algeria
Veterinary Certificate / Certificat vétérinaire

Consignment Details*

Trader Reference
Consignor

Consignee

Generic Product Name
Product Description
Packer Approval/Registration No.
Packer Details
Manufacturer Approval/Registration No.
Manufacturer Details
Type of Packaging
Total Net Weight
Quantity

Production Codes
Production Date(s)
Product Expiry Date
Container Number
Place of Dispatch
Dispatch Date
Destination

Means of Transport
Other

To the best of my knowledge and belief, | am satisfied that:

A ma connaissance je reste convaincu de ce qui suit:
(a) 1. The milk used in the manufacture of the products described in this certificate originated in the Republic of
Ireland and/or Northern Ireland;
Le lait utilise dans la fabrication des produits decrits au present certificat provient de la Republique d'Irlande et/ou
d'Irlande du Nord;

and/or; et/ou

The milk and ingredients used in the manufacture of Infant Formula products in this certificate originated in the
Republic of Ireland and/or Northern Ireland or have been legally imported into the Republic of Ireland;

Le lait et les ingrédients utilisés dans la fabrication des laits infantiles visés par le présent certificat proviennent de la
République d'Irlande et/ou d'Irlande du Nord ou ont été importés légalement dans la République d'Irlande.

(b) 2. The milk used in the manufacture of the products described in this certificate originated in a region or
country free from Foot and Mouth Disease, cattle plague, vesicular stomatitis, ovine rinderpest, bovine
contagious pleuropneumonia, contagious nodular dermatosis, Rift Valley fever, during the last 12 months;

Le lait utilise dans la fabrication des produits decrits au present certificat provient d'une region ou d'un pays indemne
de fievre aphteuse, peste bovine, stomatite vesiculeuse, peste ovine, pleuropneumonie contagieuse bovine,
dermatose nodulaire contagieuse, fievre de la vallee du Rift, depuis au moins 12 mois;

() 3. The products described in this certificate have been obtained from milk derived from cows in which Bovine
Spongiform Encephalopathy (BSE) has not been officially identified at the time of milk collection.

Les produits decrits au present certificat ont ete obtenus a partir de lait derive de vaches chez lesquelles aucune
Encephalopathie Spongiforme Bovine (ESB) n'a ete officiellement identifiee au moment de la collecte du lait.
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Certificate No: XXIXXXXX

Done at: on:
(Place) (Date)

Signature of Official Veterinarian / Signature du vétérinaire officiel:

Signature of official veterinarian / Signature du
vétérinaire officiel

STAMP

Name in Capital letters, Rank and Title of the
Signatory / Nom en lettres MAJUSCULES,
rang et titre du signataire
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